
ZASEDÁNÍ SOCIÁLNÍ KOMISE AS FSV UK
Datum: 19. 9. 2022, 15:00
Prezenční forma zasedání: Online prostřednictvím platformy Google Meet
Přítomní členové Sociální komise AS FSV UK: Jan Hlaváč, Jan Křovák, Barbora Součková

Hosté: ombudsmanka IES Viktorija Pasichnyk, ombudsman IKSŽ Marcel Faltys,
ombudsman IMS Tomáš Čevela ombudsman IPS Jan Volenec, ombudsmanka ISS Julie
Hlaváčová

Nepřítomní: Jáchym Nerad (omluven), Veronika Macková (omluvena), Eva Hejzlarová
(omluvena)

_____________________________________

1. Program zasedání

Předsedkyně SK AS FSV UK Barbora Součková přivítala všechny přítomné a představila program
zasedání SK AS FSV UK.

2. Volby studentských ombudsmanů

Předsedkyně SK AS FSV UK informovala, že dle harmonogramu volby studentských ombudsmanů
zatím probíhají, problémy se k ní zatím žádné nedostaly. Propagace zatím běží, ale má pocit, že letos
je obecně problém, že jsou volby v příliš brzkém termínu, takže propagace závisí jen na kampani na
sociálních sítích FSV UK a spolků.

Jan Volenec uvedl, že na IPS proběhly zmatky ohledně pravidel komunikace na sociálních sítích,
Barbora Součková řekla, že ohledně kampaní ještě spolkům a volebním komisím rozešle informace.

Barbora Součková uvedla, že ji kontaktoval student, který upozorňuje na některé body v řádu
studentských ombudsmanů. Informovala, že by se jeho podnětem chtěla zabývat, přijde jí ale vhodné,
aby se nad body k úpravám řádů setkala SK až po volbách SO.

Barbora Součková informovala, že je třeba dopředu ustanovit nezávislé pozorovatele do volebních
komisí.

Rozdělení nezávislých pozorovatelů

Jan Hlaváč - IMS

Jan Křovák - IPS

Barbora Součková - IES

Veronika Macková - ISS

Eva Hejzlarová - IKSŽ



3. Zprávy od studentských ombudsmanů

Ombudsmanka IES: Viktorija Pasichnyk uvedla, že žádné problémy přes prázdniny neřešila.

Ombudsman IKSŽ: Marcel Faltys rovněž přes léto nic neřešil.

Ombudsman IMS: Tomáš Čevela také uvedl, že přes léto se k němu žádné podněty nedostaly.

Ombudsman IPS: Jan Volenec rovněž nic neřešil.

Ombudsmanka ISS: Julie Hlaváčová uvedla, že ji kontaktovala bývalá studentka, která studovala
bakalářský studijní program, studia zanechala a nevyplnila formulář o ukončení studia a následně jí
přišel doplatkový doklad. V této souvislosti odkázala bývalou studentku na příslušné orgány, které má
tyto věci na starosti. Julie Hlaváčová se dotázala, jakým způsobem by měla novému ombudsmanovi
předat záležitosti, kterými ve své funkci zabývala, ale nejsou zcela vyřešené (odkazovala na konkrétní
případ). Barbora Součková uvedla, že bude nejlepší individuální domluva s nově zvoleným
ombudsmanem či ombudsmankou.

Barbora Součková požádala ombudsmany, aby dorazili na zasedání SK AS FSV UK 12. října, kde se
setkají s nově zvolenými ombudsmany a předají si potřebné informace, včetně například
přihlašovacích údajů do e-mailu atp. V případě, že ombudsmani nebudou moci dorazit, domluví si
individuální předání, např. prostřednictvím online schůzky.

Jan Volenec připomněl, že e-mailové adresy jsou delegované, nikoliv samostatně vytvořené.

3. Různé

Barbora Součková připomněla, že v listopadu proběhnou volby do AS FSV UK. V minulosti byla na
jejich propagaci zřizována samostatná komise, ale v současné době tato agenda spadá pod SK.
Barbora Součková požádala Jana Křováka, aby připomněl, co všechno je k volbám z hlediska jejich
propagace potřeba zařídit.

Jan Křovák informoval, že hlavní bude připravit harmonogram propagace, který připraví do příštího
zasedání SK AS FSV UK. Jan Křovák také vytvoří sdílený dokument pro tvorbu příspěvků. Sdílet se
budou už hotová videa z minulých voleb, které bude třeba pouze mírně upravit, stejně tak graficky
zpracované manuály. První příspěvek bude vydán již krátce po říjnovém zasedání AS FSV UK, na
kterém se volby do senátu oficiálně vyhlásí.

Jan Volenec uvedl, že mu přišel e-mail, že dostal pozvánku na akci, kterou pořádá 4. října MŠMT, kde
se bude řešit institut ombudsmana obecně a jak ho lépe propagovat na vysokých školách. Barbora
Součková pozvánku přepošle ostatním členům komise.

Barbora Součková připomněla, že další schůze SK proběhne 12. října 2022, od 15:00, a to prezenčně
v budově Hollar.

Zapsal: Jan Křovák
Za správnost: Barbora Součková


